

# Kisah Benar Isteri Curang Dengan Lelaki Lain Di Pejabat

Warisan sastera Pulau Pinang  
 Ini Kisah Suami Isteri 2  
 Di sebalik sebuah kubah  
 Biografi penulis dan karya  
 Syeikh Muhamamd bin Abdul Wahhab  
 Diriku Usah Dicari  
 Dia Yang Mengerti  
 Temukanku Dengan Cinta  
 Dewan sastera  
 Panduan Menulis Novel: Teknik Surah Yusuf  
 Pada hemat saya--  
 KAHWIN PADA USIA MUDA  
 Ensiklopedia sejarah dan kebudayaan Melayu: A-E  
 Seindah Sakura  
 Mak Nyah  
 Fikah Sakit Hati  
 Laluan Ke-2 Cinta Terlarang  
 Teater tradisional Melayu  
 JAGAKAN JODOHKU  
 Realiti Hidup  
 Ya Tuhan  
 DIA YANG BERGELAR SUAMI  
 Ensiklopedia sejarah and kebudayaan Melayu  
 Curi-curi Suka  
 How to Prepare Yourself for a Strong Relationship  
 Sastera dan sasterawan  
 Trilogi Khadijah Hashim: Mira Edora ; Dekat disayang jauh dikenang ; Melawan arus  
 Dewan masyarakat  
 Krisandra & Cinta Yang Lara  
 Andai Kau Jodohku

*Kisah Benar Isteri Curang Dengan Lelaki Lain Di Pejabat*

Downloaded from [db.mwpai.edu](http://db.mwpai.edu) by guest

## SIERRA COLE

*Warisan sastera Pulau Pinang* PTS Professional  
 Essays on culture and society related to Islamic concept in Brunei.

*Ini Kisah Suami Isteri 2* Alaf 21

Dr. Tuah, Saya mempunyai suami yang romantik. Kasih sayangnya pada saya dan anak-anak tidak berbelah bagi. Tetapi setelah 10 tahun berkahwin, baru saya tahu rupa-rupanya suami curang di belakang saya. Malah, sudah enam tahun hidup bersama seorang janda tanpa ikatan yang sah dan hubungan mereka lebih daripada suami isteri. Bantulah saya Dr. Ini hanyalah sebahagian masalah yang dikemukakan. Berpuluh-puluh masalah rumah tangga akan dikupas oleh Dr. Tuah sehingga anda menemui penyelesaiannya. Bagi yang sedang bahagia melayari bahtera rumah tangga, anda harus jadikan buku ini sebagai panduan. Tidak salah beringat sebelum terkena. Agar rumah tangga anda sentiasa aman daripada 'orang ketiga'.  
 Memulakan Bisnes Sendiri Edisi 2017

Dipukul, dihina, ataupun direndah-rendah, pasti terasa begitu sakit hati. Hina benarkah diri? Hebat benarkah si pencaci? Terasa ingin membalas. Terasa ingin memukul, menghina, dan membalas caci. Biar hati puas. Biar semua sama-sama sakit hati. Biar dia tahu bagaimana rasanya disakiti. Namun bolehkah kita membalas begitu? Patutkah kita berbuat begitu? Pentingkah membalas dendam, dan puaskah hati apabila dendam terbalas? Inilah buku Fikah Sakit Hati. Begitu unik, penting, dan tepat waktunya. Fikah Sakit Hati membicarakan bagaimana sebaiknya kita bersikap dengan si buruk perilaku. Fikah Sakit Hati bukan

sahaja menjawab dengan bahasa yang ringan, dan terasa mengalir, bahkan kita mendapat maklumat-maklumat penting daripada al-Quran dan hadis. Melalui Fikah Sakit Hati, fahamlah kita cara membalas dendam yang Islami.

*Di sebalik sebuah kubah* Iman Publication Sdn Bhd

WALAUPUN dibuang ibu dan kakak kandung, Wisya tabah berdepan dengan apa jua rintangan. Dengan titik peluh sendiri dan sokongan kawan-kawan, dia Berjaya melanjutkan pelajaran hingga ke peringkat ijazah. Insiden jatuh tangga di perpustakaan membuatkan dia malu bertahun-tahun. Apatah lagi disaksikan pula senior bernama Daniel dan Ezroy yang langsung tidak pernah dikenalnya. Sejak detik itu, dia asyik terserempak dengan mereka. Daniel suka menyapa. Ezroy pula suka memerli. Rimas dia dibuatnya! Malapetaka makin menjadi-jadi apabila pada cuti semester itu dia bekerja sementara sebagai guru tuisyen di sebuah rumah. Ruparupanya rumah itu kediaman keluarga Ezroy! Berdepan dengan lelaki itu memang menyakitkan hati. Ada sahaja yang hendak digaduhkan. Berbeza betul dengan kembar lelaki itu. Ezril berbudi bahasa dan baik pekertinya. Dalam diam, dia curi-curi suka pada seseorang. Entah siapalah yang telah mencuri hatinya. Alangkah indahnya perasaan apabila yang dicintai itu juga mencintai. Tetapi mengapa setiap orang yang dia sayangi seakan-akan menjauh? Bagai ditakdirkan tiada sesiapa yang berhak dikasihinya.

**Biografi penulis dan karya** Alaf 21

Malay traditional theatre.

**Syeikh Muhamamd bin Abdul Wahhab** Alaf 21

MOHAMAD HAIKAL ARRIZQY, anak yang lahir normal dan sihat. Namun ketika usianya menjangkau dua tahun, barulah aku dapat merasai 'kelainan' anak ini yang akhirnya disahkan autistik. Pasrah! Aku tetap menyayangnya sepenuh hati seperti adik-

beradiknya yang lain. Sejak itu, aku berusaha keras mendidiknya. Tapi entah kenapa, Rizqy seperti menjauhkan diri hingga aku hilang punca dan hampir menyerah kalah. Persoalan yang sering mengganggu, bolehkah Rizqy membaca sedang satu perkataan pun belum pernah terucap dari bibirnya? Mampukah Rizqy menguruskan dirinya sendiri jika aku dan ayahnya sudah tiada nanti? Sungguh... ibu bapa mana yang tidak gusar bila memikirkan hal ini?

Diriku Usah Dicari Alaf 21

Kata-kata Bidan Sauyah menusup dalam fikiran Suriyana. Kemarahannya menjulang-julang terhadap Wardina Amni. Dia tidak mahukan anak itu. Kebencian bertukar dendam. Sebaik saja anak itu dilahirkan, terlalu banyak bencana yang datang. Dia benci, benci, benci! - Wardina Amni - Ada waktunya aku dihina, dikeji dan dipandang mereka dengan penuh jijik. Kehadiranku langsung tak dipedulikan meskipun kelahiranku ke dunia ini, bukan aku yang pinta. - Amir Haziq - "Yang penting, Dina ada abang dan abang ada Dina." Roda alam terus berputar. Wardina Amni bangkit mencari kebahagiaan. Dia ingin mencapai bintang. Dia juga dambakan keadilan. Haknya sebagai anak harus dipertahankan. Bak seorang pengemis, dia terus menadahkan kasih. Dia mengharap agar kerinduannya berbalas jua. Sampai bilakah caturan takdir dukanya akan bertukar manis?

Dia Yang Mengerti PTS Publishing House Sdn. Bhd.

Ini kisah panjang seorang lelaki bergelar suami. Dia memiliki isteri dan seorang anak perempuan. Juga mempunyai status dan kedudukan yang baik dari segi kewangan. Namun, kasih sayang dan cintanya terbahagi dua. IDZMIR ~ "Kalau betul Za cintakan abang, tentu Za sanggup bersabar dengan keadaan kita sekarang. Abang janji akan kahwin dengan Za bila tiba masa sesuai. Cuma, Za bagilah abang sikit masa untuk pujuk Kak Shila. Abang yakin dia dapat terima Za." Kehadiran Aiza mencelarukan hidupnya seketika. Shila nekad meninggalkannya apabila rahsia kecurangannya terbongkar. SHILA ~ "Tolong bagi sikit ruang untuk Shila tenang diri. Niat abang nak kahwin dengan perempuan tu, bukan senang Shila boleh terima. Abang kenalah faham perasaan Shila. Kalau abang dah tahu penerimaan Shila macam ni, kenapa abang berani curang dan bodohkan Shila sesuka hati? Kenapa abang tak fikir panjang?" Dia tidak lelah memujuk sang isteri yang masih disayangi dan tetap dicintai. Namun, hati seorang isteri yang ditipu berulang kali, bukan mudah diubahi lukanya hanya melalui perkataan 'maaf'. Mereka berpisah sementara sambil mencari khilaf masing-masing. Apakah masih ada ruang mereka kembali mencipta bahagia? Apakah lembut hati Shila menerima Idzmir kembali? IDZMIR ~ "Setiap saat, abang cari jalan macam mana nak pujuk Shila. Setiap waktu, abang cari akal macam mana nak minta maaf. Tapi, abang tak jumpa. Cuma satu yang abang nampak, Tuhan beri abang peluang untuk bertaubat. Itu saja."

**Temukanku Dengan Cinta** NURUL ATIQA HUSNA BINTI AZLI Bahasa Inggeris merupakan bahasa dunia. Memiliki kemahiran dalam bahasa ini adalah satu bonus! Peluang untuk meningkat lebih tinggi dalam bidang pendidikan dan profesional di luar negara bertunjang daripada kebolehan menguasai Bahasa Inggeris. Malang sekali, sebilangan besar anak-anak Melayu masih lemah dalam menguasai bahasa ini. Malah terdapat juga mereka yang berada di institusi pengajian tinggi lemah untuk berinteraksi sama ada bercakap dan menulis dalam bahasa ini. Jika dikatakan tidak diberi peluang dan pendedahan, itu adalah mustahil. Tetapi di manakah silapnya? Buku travelog motivasi, **DARIPADA BUDU KE CHEESE** adalah sebuah kisah benar perjalanan hidup seorang budak kampung yang berjaya mengatasi kelemahan ini. Dia bukan sahaja berjaya menguasai Bahasa Inggeris dengan baik tetapi kekentalannya menjadi aspirasi bagi setiap pelajarnya.

Cerdik Publications Sdn Bhd

Jangan biarkan dia wujud! Iman Zaman seorang novelis seram tersohor, sudah tidak mampu menulis cerita seram lagi.

Semuanya bermula setelah dirinya mengalami masalah rumah tangga dengan isterinya, Diana. Dalam diam, Iman mengesyaki Diana curang. Namun, Diana tetap membantu Iman mencari sebuah rumah sewa di kawasan pedalaman semata-mata ingin membantu Iman menyiapkan karyanya. Di rumah disewanya itu, Iman telah menjumpai senaskhah manuskrip lama yang belum lengkap. Dia mula bercadang untuk memplagiat karya itu. Sejak itu, Iman sering diganggu pelbagai kejadian seram dan aneh. Termasuk kehadiran seorang lelaki yang menyuruh Iman menyiapkan segera manuskripnya.

**Dewan sastera** Buku Prima

Pertemuan pertama antara Qaseh Hazwani dan Ikmal Hisham membibitkan rasa benci dan prasangka. Namun, dalam diam masing-masing menyimpan rasa hati. Sayangnya, rasa cinta itu dipendamkan kerana diracuni salah sangka. Ikmal bukan mata keranjang biarpun Lydia tergila-gilakannya setengah mati. Hanya Qaseh yang tidak mengerti perasaannya. Lydia yang kecewa nekad mahu mengenakan Qaseh. Tindakan Lydia telah menghancurkan kepercayaan Qaseh terhadap Ikmal. "Awak dah salah sangka pada saya. Saya bukannya nak kahwin dengan dia. Saya tahu awak bencikan saya kerana peristiwa tu. Bagi awak, saya ni lelaki yang tak bermaruah, lelaki yang suka berpoya-poya dan gatal. Itu yang awak fikir tentang saya, kan? Saya sayangkan awak dan nak awak jadi isteri saya." Ikmal merayu. Malangnya, Qaseh sudah nekad untuk pergi jauh. Ikmal semakin panasaran. Seorang pergi, seorang lagi menanti... Di manakah titik pertemuan mereka? "Cinta datang sendiri dan kita tak perlukan sebab untuk jatuh cinta..."

Alaf 21

Siri buku ini merupakan remedi yang pasti memberi kelegaan kepada para wanita. Sama ada anda masih bernama gadis mahupun telah mempunyai, buku ini amat sesuai dijadikan panduan. Tidak kira apakah anda sedang diulit bahagia atau digelut derita, buku ini adalah pilihan terbaik wanita masa kini kerana ia ibarat teman yang amat memahami. Jika mahukan pagi yang ceria, usahakan seawal malam menjelang. Jika mahukan ketenangan dan kebagusan seawal matahari terbit, usahakan emosi yang cemerlang sebelum melayani malam. Itulah antara mutiara yang menjadi teras kekuatan buku ini. Ia santai, mendidik, mengajar dan mengingatkan. Pendekatan yang digunakan amat sesuai lagi matang.

Panduan Menulis Novel: Teknik Surah Yusuf Utusan Publications RIANA Syuhada Adam, gadis wartawan yang begitu komited dengan kerja dan tidak suka berbicara soal jodoh. Hatinya sekeras kerikil hingga dia tidak mudah jatuh cinta. Namun jauh di sudut hati, dia masih menyimpan janji setia dengan teman sepermainan sewaktu kecilnya, Minul. Kepada lelaki itu sahajalah disandarkan harapan untuk menggapai bahagia. Hidupnya yang tenang, tiba-tiba menjadi kacau bila menjadi mangsa tipu muslihat dan kuasa mistik manusia bejat yang akhirnya menemukan dia dengan Danish Haiqal. Terlepas daripada saat getir dan selamat di sisi pemuda itu, membuatkan hati Riana tidak keruan. Danish berjaya meruntun hatinya. Malah, Danish turut menyimpan perasaan terhadapnya. Pertalian antara Danish dan Syed Aminul membuatkan keadaan semakin kusut! Danish dan Syed Aminul sebenarnya sepupu! Malah, Riana sendiri mendapat tahu bahawa Syed Aminul sudah pun berkahwin. Riana kecewa. Lelaki yang diharapkan untuk menggapai kebahagiaan tidak mungkin menjadi miliknya. Haruskah dia mendambakan cintanya pula itu kepada Danish, sedangkan Danish sudah berjanji akan menyatukannya dengan Syed Aminul? Sayangnya... Riana tidak tega bermadu!

Pada hemat saya-- Alaf 21

LUMRAH kehidupan... ada yang mahu berkahwin awal kerana ingin menghalalkan yang haram. Namun, tujuan itu tidak akan diam tanpa cubaan. Pun begitu umur bukanlah persoalannya, tetapi persediaan dari aspek tanggungjawab dan cabaran alam rumah tangga perlu diutamakan. Maka, untuk memastikan hierarki kasih sayang dalam rumah tangga dapat dibina dengan sempurna, diri sendiri harus di'islah' terlebih dahulu. Jadikan titipan al-Quran dan sunah sebagai panduan agar perkahwinan berpaksikan Islam bukannya nafsu semata-mata. KAHWIN PADA USIA MUDA: BAHAGIA ATAU DERITA? Sebuah perkongsian realiti yang diselitkan sketsa kehidupan rumah tangga. Hayatilah... mudah-mudahan panduan ini membantu kita membina keluarga bahagia.

**KAHWIN PADA USIA MUDA** Alaf 21

Memulakan Bisnes Sendiri adalah sebuah naskah yang cukup lama bertahan di pasaran. Dalam edisi terbaru, buku ini telah diolah 100% ke bentuk infografik dan berwarna. Buku ini ditulis bagi saudara yang baru hendak mencari peluang memulakan bisnes sendiri. Buku-buku panduan memulakan bisnes sendiri yang sudah ada dalam pasaran lazimnya mengandaikan sesiapa sahaja dapat memulakan bisnes sendiri dengan jayanya. Andaian itu meleset daripada realiti sebenar. Tidak semua orang dapat memulakan bisnes sendiri dengan jayanya. Majoriti individu yang cuba menceburi bidang bisnes mengalami kegagalan dan kerugian dalam tempoh tiga tahun selepas membuka bisnesnya. Ini adalah realiti. Jadi buku ini ditulis bagi membantu saudara mengukur diri saudara, apakah saudara mempunyai keupayaan dan kesanggupan memulakan bisnes sendiri. Buku ini juga ditulis bagi membantu saudara mengenal pasti beberapa jenis kesilapan yang kerap dilakukan oleh mereka yang baru hendak memulakan bisnes sendiri, supaya saudara tidak mengulangi kesilapan jenis itu. Ada tiga kumpulan orang yang cuba memasuki dunia bisnes: 1. Mereka yang mempunyai bakat semula jadi dalam bidang bisnes. 2. Mereka yang tidak mempunyai bakat bisnes. 3. Mereka yang mempunyai bakat, tetapi bakatnya itu tidak cukup besar. *Ensiklopedia sejarah dan kebudayaan Melayu: A-E* Buku Prima Cinta itu suci. Tetapi mengapa ada yang sanggup mencemarinya hingga terjebak dengan cinta terlarang? Sedangkan kehadiran cinta adalah untuk membahagiakan, bukan untuk menambah derita... Cinta memang menyakitkan apabila ada yang menghalang. Hidup bertambah sengsara apabila tidak dapat bersatu dengan orang yang tersayang. Apabila nafsu sudah menguasai, maruah tidak lagi dipedulikan sehingga sanggup mengambil nyawa sendiri. LALUAN KE-2 CINTA TERLARANG membongkar identiti sebenar cinta lantas memberikan jalan alternatif untuk si pencinta. Sebagaimana setiap kegagalan ada laluan kedua untuk ke puncak, cinta terlarang juga tidak

terkecuali. Sama ada cinta gelap anak dara, janda, duda, mahupun orang berpunya, laluan kedua itu insya-ALLAH ada di sini.

**Seindah Sakura** Alaf 21

"Kira jangan nak tuduh mak abang yang buat. Mak abang tak jahat macam tu! Kira kalau tak nak anak tu, jangan berani nak tuduh mak pulak yang nak hancurkan rumah tangga kita!" Itulah Haziq. Anak yang sangat menurut kata. Apa saja yang emaknya kata, semua betul. Sebagai isteri, Kirana tidak pernah menafikan hak Haziq sebagai anak lelaki. Cuma satu yang dia pinta, tolong jangan sakiti hatinya. "Kalaulah tamparan abang tu boleh bayar semua kebahagiaan yang Kira dah bagi pada abang selama ni, silakan! Pipi Kira takkan rasa sakit dan Kira takkan mengadu pada sesiapa sebab Kira nak abang bahagia."

Buku Prima

Terbukti! Melahirkan karya yang indah dan evergreen "Tidak ada lagi alasan penulis baru, saya tidak ada idea!" Teknik penulisan gaya surah Yusuf menunjuk cara, memimpin penulis baru keluar dari ketakutan berkarya, permulaan cerita yang menjadikan pembaca menghayati watak, mengikuti cerita, mendalami setiap ayat yang menjadi naskah sulung penulisnya. "Keindahan menjadikan karya kita bertahan lama" Keindahan dalam cerita, keindahan yang bertahan dalam minda pembaca, keindahan yang menjadikan buku kekal di kedai bagi jangka masa yang lama. Teknik penulisan fiksi gaya surah Yusuf menunjuk cara. "Dialog dan watak mencipta 'wayang' di hadapan mata pembaca." Pecahkan kebuntuan, cipta penceritaan yang segar, dialog yang nampak jelas di hadapan mata, seolah-olah pembaca novel melihat lakon layar di hadapan mata. Perkataan menjadi visual yang mengujakan.

**Mak Nyah** Alaf 21

Berkahwin dengan bekas tunang? Bukankah seperti sudah ludah jilat balik? Namun, entah kenapa Dian tidak mampu berkata tidak kepada arahan ayah dan ibunya. Zamil pula mengamuk sampai demam tiga hari gara-gara dipaksa berkahwin. Tetapi, setelah berjumpa dengan Dian, dia pula yang bagai tidak sabar-sabar hendak menuju gerbang perkahwinan! Siapa kata kahwin tanpa cinta tak bahagia? Zamil dan Dian menjadi pasangan yang romantik dan serasi bersama. Namun, tatkala bahagia menyulam cinta, tiba-tiba jarum pengaitnya hilang. Zamil jadi sasau apabila isterinya pergi tanpa sepatah kata. Cinta tetap cinta berpisah bukan bermakna kasih telah hilang. Dian tersepit antara cinta Danish yang tidak pernah padam dan kasih Zamil yang tiada berpenghujung. Peluang hanya sekali datang bertamu. Bagaimana dia hendak memilih, andai dia tidak memiliki hatinya sendiri? Andai ada benci, mengapa sempat merindu?

*Fikah Sakit Hati* PTS Millennia

Memulakan Bisnes Sendiri Edisi 2017PTS Publishing House Sdn. Bhd.

Best Sellers - Books :

- [The Complete Summer I Turned Pretty Trilogy \(boxed Set\): The Summer I Turned Pretty; It's Not Summer Without You; We'll Always](#)
- [Little Blue Truck's Springtime: An Easter And Springtime Book For Kids By Alice Schertle](#)
- [Never Never: A Romantic Suspense Novel Of Love And Fate By Colleen Hoover](#)
- [The Summer I Turned Pretty \(summer I Turned Pretty, The\)](#)
- [Lessons In Chemistry: A Novel By Bonnie Garmus](#)
- [The Last Thing He Told Me: A Novel](#)
- [Love You Forever By Robert Munsch](#)
- [How To Catch A Mermaid](#)
- [The Legend Of Zelda: Tears Of The Kingdom - The Complete Official Guide: Collector's Edition By Piggyback](#)
- [Reminders Of Him: A Novel](#)